



MISSION PERMANENTE A BRUXELLES

Avenue Gustave Demey 72 -74
1160 Bruxelles (Belgique)

Tel: (322) 346.97.47/48 Fax: (322) 346.97.28
e-mail: africanunion@skynet.be

Ref. : UA.BRU/RP/GR.AFR/121.12

Brussels, 13 June, 2012.

The Permanent Mission of the African Union in Brussels presents its compliments to all the Embassies of Member States of the Group of African Ambassadors in Brussels and has the honour to communicate to them the following:

1. The Mission wishes to extend its most sincere thanks and warmly congratulate all the Embassies of Member States of the African Union in Brussels for having kindly contributed financially and in kind (drinks and food) to the organization of the reception and cultural entertainment on the occasion of the celebration of Africa Day on 6 June 2012 in Brussels. Once again, through the mobilization and commitment manifested by all the Embassies on this occasion, Africa has demonstrated to all its external partners from Europe and other continents who attended this big event as guests, its unfailing attachment to its deep rooted and perennial values of solidarity, conviviality and hospitality ;
2. The Mission wishes to inform all Embassies that a report is being elaborated on the implementation of the decisions and provisions made by the Organizing Committee established to supervise the organization of activities to celebrate Africa Day this year;
3. The Mission would also like to seize the opportunity to inform Embassies that the caterer of the Palais des Colonies which serviced the reception contacted the Mission the following day of the celebration to seek its assistance to recover some missing kitchen implements which may have been taken away by mistake by some delegations once they finished serving the food that they had brought. The list of the missing kitchen implements is as follows:
 - 10 gastro cases
 - 4 shafing dish bowls
 - 3 shafing dish covers
 - 8 shafing dish cases
4. The Mission kindly relies on the close cooperation of Embassies to recover the missing implements to be restituted to their owner failing which it would have to pay for its cost. If necessary, Embassies may also seek the assistance of their own caterers who prepared their country dishes on their behalf to trace the missing implements.

The Permanent Mission of the African Union in Brussels wishes to seize the opportunity to renew to all the Embassies of Member States of the African Union in Brussels, the assurances of its highest consideration.

**TO ALL THE EMBASSIES OF MEMBER STATES
OF THE GROUP OF AFRICAN AMBASSADORS
IN BRUSSELS**





MISSION PERMANENTE A BRUXELLES

Avenue Gustave Demey 72 –74
1160 Bruxelles (Belgique)

Tel: (322) 346.97.47/48 Fax: (322) 346.97.28
e-mail: africanunion@skynet.be

Ref. : UA.BRU/RP/GR.AFR/121.12

Bruxelles, le 13 juin 2012.

La Mission permanente de l'Union africaine à Bruxelles présente ses compliments à toutes les Ambassades des États membres du Groupe africain des Ambassadeurs à Bruxelles et a l'honneur de leur communiquer ce qui suit :

1. La Mission voudrait adresser ses sincères remerciements et ses vives félicitations à l'ensemble des Ambassade des États membres de l'Union africaine à Bruxelles qui ont bien voulu contribuer financièrement et en nature (boissons et repas) à l'organisation de la réception et de l'animation culturelle qui ont marqué la célébration de la Journée de l'Afrique, le 6 juin 2012 à Bruxelles. Une fois de plus, par la mobilisation et l'engagement dont toutes les Ambassades ont su faire montre à cette occasion, l'Afrique a pu démontrer, en présence de ses partenaires extérieurs, Européens et d'autres continents conviés à cette grande manifestation, son enracinement indéfectible dans ses valeurs pérennes que sont la solidarité, la convivialité et l'hospitalité ;
2. La Mission voudrait assurer les Ambassades qu'un rapport sera élaboré sur la mise en œuvre des décisions et autres dispositions prises par le Comité d'organisation qui a été mis sur pied pour l'organisation des activités menées pour la célébration de cette Journée de l'Afrique ;
3. La Mission voudrait saisir l'occasion pour informer les Ambassades que le traiteur du Palais des Colonies qui a assuré le service à la susdite réception l'a saisie le lendemain pour solliciter son assistance en vue de retrouver certains ustensiles manquants, ci-dessous mentionnés, qui auront été emportés par inadvertance par des délégations après avoir servi les repas apportés. Il s'agit de :
 - 10 caisses gastro
 - 4 bocaux du shafing dishes
 - 3 couvercles de shafing dishes
 - 8 caisses de shafing dishes
4. La Mission voudrait pouvoir compter sur l'étroite coopération des Ambassades pour l'aider à retrouver ces ustensiles en vue de les restituer à leur propriétaire, car à défaut de ce faire, le coût de ce matériel va lui être facturé. A cet effet, il conviendrait d'interroger les traiteurs que certaines Ambassades auraient sollicités pour préparer et servir à leur nom des repas de leur pays.

La Mission permanente de l'Union africaine à Bruxelles saisit cette occasion pour renouveler à toutes les Ambassades des États membres de l'Union africaine à Bruxelles, l'assurance de sa très haute considération.

**A TOUTES LES AMBASSADES DES ETATS MEMBRES
DU GROUPE AFRICAIN DES AMBASSADEURS
A BRUXELLES**



AFRICAN UNION UNION AFRICAINE

African Union Common Repository

<http://archives.au.int>

Specialized Technical and representational Agencies

Permanent Mission of the African Union in Brussels

2012

<http://archives.au.int/handle/123456789/1942>

Downloaded from African Union Common Repository